
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Økonomi- og indenrigsministeren

Dato: 11. april 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål Å
Er ministeren enig i, at EU-Kommissionens overvejelser om at nedgradere
danske realkreditobligationer så de ikke længere klassificeres som højlikvide
klasse 1 papirer på lige fod med statsobligationer, men derimod tildeles en
dårligere rating end eksempelvis sydeuropæiske statsobligationer, er en god
løsning? Hvad vil ifølge ministeren være den ideelle løsning for dansk realkre-
dit i relation til EU?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Brian Mikkelsen (KF).

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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